特殊机型 (定向设计)

Special type (special design)

◆ 防爆型滤油机

可以设计生产各种防暴等级的防暴滤油机,防暴等级为隔爆型,d || BT4, d || CT4。Anti-explosion oil purifier

Can be designed to produce various grades of anti-explosion oil purifier, anti-explosion grades is explosion suppression, dII BT4, dII CT4.

◆ 封闭式滤油机

可以设计生产各种封闭式滤油机、篷布式滤油机、车厢式滤油机,特别实用于室外、户外环境使用。

Closed type oil purifier

Can be designed variety of closed-type, tarpaulin-type, trailer-type, particularly usefull in outdoor environments.

◆ 拖车式滤油机

可以设计生产各种拖车式滤油机,实用于户外和需要远程运输作业使用。

Trailer-type oil purifier

Can be designed variety of trailer-type oil purifier, usefull for outdoor and long-distance transportation operations.

◆ 远程红外线无线遥控系统

采用远程红外线无线遥控系统,操作简便、特别适合在一些不宜操作工况,操作人员可选择最佳角度,避开死视角、污染严重的操作位置,杜绝操作员受安全的侵害。 Remote infrared remote control system

Remote infrared remote control system, easy to use, particularly difficult for operator to operate in some areas, the operator can choose best place, where operation is difficult to avoid and serious pollution of operating areas avoiding harm to operator.

◆ 系统联机组态监控/pcs控制系统

可以与总控制系统(室)、DCS控制系统进行远程组态监控操作。具有数据分析,故障记录,故障分析、时时监控、历史数据保存及分析、运行曲线分析等。并且可设置RS4 85/RS232/RJ45通讯接口,便于计算机联网以实现远程维护及控制,实现数值化操作。

System connected with monitoring/DCS control system

Can be connected with total control system, and DCS control system for remote monitoring operation. it has data analysis, fault records, fault analysis, constant monitoring, save and analysis of historical data, analysis of running curve etc. and can be set RS485/RS232/RJ45 communication interface for networks, to facilitate remote maintenance and control, numerial operation



封闭式拖车滤油机 Close-type with trailer oil purifier



防爆型滤油机 Anti-Explosion oil purifier



封闭式高效真空滤油机 Close-type high efficient vacuum oil purifier



敞开式拖车滤油机 Open-type with tirailer oil purifier



油罐 Oil tank



真空机组 vacuum group